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Verslag Koepeloverleg Langdurige Zorg Corona 20 10

Onderwerp Te bespreken punt

vetgedrukt de

agenderende partij

Resultaat bespreking Vervolgacties

1 Pbm Actiz

mondneusmaskers

i r t face shields

l a v

het RIVM

10 2e van

RIVM Face shields zijn geen

volwaardige vervanging van

mondneusmaskers In

sommige gevallen kunnen ze

echter nuttig zijn als het

belangrijk is dat iemands

gezicht zichtbaar blijft

bijvoorbeeld in de

gehandicaptenzorg

VGN geeft aan face shields

preventief te gebruiken en

vraagt of dit kan

RIVM geeft aan dat dit

preventief inderdaad kan

Het kan niet als een client of

een medewerker verdacht

wordt van covid

Actiz vraagt of er een

koepeloverleg ingelast wordt

als het aanstaande OMT

advies relevant is

VWS geeft aan dat dit het

geval is maar alleen als het

advies directe invloed heeft

op onze sector

V VN vraagt wanneer het

aangepaste advies komt

m b t PBM gebruik
RIVM geeft aan dat dit nog
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niet bekend is maar dat de

koepels van tevoren zeker op

de hoogte worden gesteld
Het advies wordt volgende
week besproken in het

koepeloverleg

Actiz Handreiking

thuiszorg inclusief

dagbesteding

Actiz stelt voor om zoals ze

een handreiking hebben voor

verpleeghuiszorg ook een

handreiking te maken voor

thuiszorg en het afschalen

van dagbesteding

VWS geeft aan dat dit mooi

zou zijn Het zou fijn zijn als

er een richtlijn is die

gedragen wordt door de

sector

VGN noemt dat er ai een

handreiking bestaat vanuit de

gehandicaptenzorg voor de

dagbesteding Die kan ter

inspiratie gebruikt worden

2 ZorgthuisNL vraag

vanuit achterban over

de kosten van het zelf

organiseren van

teste n

ZorgthuisNL licht toe dat een

van haar leden een auto inzetBekostiging
voor het testen en vraagt of

dit onder de

meerkostenregeling

geschaard kan worden

VWS We hebben hierover

contact opgenomen met ZN

en zij geven aan dat er bij de

zorgkantoren een toenemend

aantal verzoeken

binnengekomen is van

aanbieders die het testen zelf

willen gaan regelen
Aanbieders kunnen daarover

contact opnemen met het

zorgkantoor zodat kan

worden bezien wat er
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wel niet mogelijk is als het

gaat om wlz clienten

Zie ook httP5 www zn nlfcorQna q

en a wet langdurige
zorq cateqorie5 4Qi66oQQ42

Actiz VGN

Bekostiging COVID 19

in 2021

Actiz geeft aan dat ze over dit

onderwerp brieven gestuurd
hebben naar VNG ZN en

zorgkantoren Daar is geen

reactie op gekomen Hoe kijkt
VWS daarnaar

VWS agendeert
de bekostiging

nogmaals
zodra er een

toelichting is

op de

verlenging van

VWS Het is belangrijk om dit

goed te regelen Er is

aandacht voor dit onderwerp
Er wordt over gesproken Er

is nog geen duidelijkheid over

wat het wordt

de

meerkostenreg

elingen liefst

volgende week

VGN vraagt wanneer

perspectief te verwachten is

VWS Dat is nog niet bekend

We proberen volgende week

een scherper perspectief te

bieden

3 Sneltesten Actiz sneltesten Actiz geeft aan dat sommige

leden er al voor kiezen om

een sneltestte gebruiken Dit

gebeurt soms via een

commerciele aanbieder

VWS gaat de

stand van

zaken na rond

de pilot
sneltesten bij

10} 2e

Actiz noemt dat er grote

problemen zijn vanwege een

tekortaan personeel In dat

kader is het gebruik van

sneltesten nu relevant

Kunnen lleden nu al een

proces inrichten zodat ze

voorbereid zijn op het

gebruik van sneltesten

Verenso geeft aan dat er een



723188

pilot start vanuit het team

van

sneltesten te valideren

10 2» om

4 Dit punt is geagendeerd als

vervolg op de bespreking van

vorige week Er is nog geen

oplossing Verenso geeft aan

dat het feitelijk zo is dat de

crisisopvang van de LZ art

21 nu stilgelegd wordt Want

het CIZ wil alleen nog

beeldbellen maar dat is

wettelijk geen optie

VWS geeft het

signaal van

Verenso over

huisbezoeken

van het CIZ

door aan de

betrokken

collega s

Verenso

huisbezoeken CIZHuisbezoeken

CIZ

VWS geeft aan dat deze

discussie het best gevoerd
kan worden met de reguliere

contactpersoon vanuit VWS

omdat hiervoor in het

koepeloverleg geen oplossing

gevonden kan worden

Verenso benadrukt nogmaals
de urgentie van het

onderwerp

5 Covid

vaccinatie

VWS Covid 19

vaccinatie

zorgverleners zie

bijlage

De Gezondheidsraad brengt

begin november advies uit

over de prioritering van het

toedienen van een covid

vaccin VWS en RIVM zijn

begonnen met de

voorbereiding van de

organisatie daarvoor

Vooruitlopend op het

Gezondheidsraadadvies zijn

voorlopig vier groepen te

onderscheiden medische

risicogroepen ouderen

zorgpersoneel en overige
Voor het zorgpersoneel kan

dit via de ARBO arts

Actiz Moet de werkgever dat
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dan met een ARBO dienst

afspreken of wordt dat

vanuit de overheid

afgesproken Dat laatste zou

handiger zijn

VWS dat is nog niet bekend

Maar we nemen jullie signaal
mee

VWS vraagt na hoe grote

vaccinatiebureaus hier een

rol in hebben

VGN

• Het is wenselijk dat er

een uniforme regeling
komt voor heel

Nederland

• De koude opslag voor

vaccins van instellingen
zitten al vol met

griepvaccinaties Dus

de opslag moet extern

geregeld worden

• Laten we nu al

nadenken over de

informatievoorziening

richting clienten en

medewerkers en ruis

zo voorkomen

• De grens 70 wordt

genoemd In de

gehandicaptenzorg ligt
die grens vaak lager op

50 Het zou mooi zijn
als deze grens wordt

genoemd voor mensen

met een beperking

VWS deze groepenindeling is

onder voorbehoud We

wachten het advies van de
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gezondheidsraad af

De koepels worden goed
betrokken bij het vervolg

Koepels zeggen hun

medewerking bij de verdere

uitwerkingtoe
6 Actiz zorgen om de

zorgcontinuiteit

Op sommige plekken wordt

de zorg afgeschaald net als in

de ziekenhuizen Dit is ook in

de publiciteit geweest

VWS geeft het

signaal door

dat ook in de

langdurige zorg

afgeschaald
wordt

Zorgcontinuit

eit

VWS geeft dit signaal door

ZorgthuisNL er wordt gezegd
dat wijkzorgmedewerkers in

het verpleeghuis ingezet

kunnen worden De schijn
moet niet gewekt worden dat

verpleeghuizen onmisbaarder

zijn dan thuiszorg

VWS gaat de

vraag van de

IGJ over de

inzetbaarheid

van

ongekwalificee
rd personeel na

en koppelt het

antwoord

terug

Actiz en V VN hebben nader

contact met elkaar over de

vraag of het mogelijk is om

landelijk te kijken hoe zorg

afgeschaald kan worden

zoals dat in de curatieve zorg

ook gebeurt

IGJ vraagt of de richtlijnen

nog gelden voor

ondersteunend personeel Er

wordt nu personeel zonder

kwalificatie ingezet Kan dat

nog op dezelfde manier als

tijdens de eerste golf

Actiz geeft aan dat ze ervan

uitgaan dat de regelingvoor
BIG nog steeds geldt dus dat

mensen met verlopen BIG

registraties nog ingezet
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mogen worden

7 Lessons

learned

V VN kennisvragen VWS licht de nieuwe

ontwikkelingen over

kennisvragen toe na het

bespreken van dit punt in het

overleg van vorige week

Er is door ZorgthuisNL vorige
week een Ians gebroken kijk
of je de vragen breder kunt

trekken dan

verpleeghuiszorg Dat gaan

we inderdaad doen Daar is

morgen een overleg over

Ten tweede zijn er vanuit

meerdere kanten reacties op

het stuk gekomen Het zou

goed zijn om dit onderwerp

nog een keer te bespreken
met een aantal organisaties

Dit om samen de vraag te

beantwoorden of dit nu de

juiste kennisvragen zijn Daar

komt een aparte sessie over

VGN vraagt wanneer de

kennisvragen over de

gehandicaptenzorg

besproken worden VWS zegt

dat dit voor volgende week

op de planning staat

8 Bestuurs

verklaring

VGN licht toe dat de

bestuursverklaring een

verklaring is die aangeleverd
moet worden voor de

dagbesteding De

dagbesteding kan niet meer

op dezelfde manier worden

uitgevoerd Daar zijn nu

alternatieven voor Dat mag

maar dan moet een instelling

VWS zoekt

gaat na of een

aanpassing van

VGN aanpassing

bestuursverklaring

de

bestuurdersver

klaring

wenselijk is en

agendeert dit

voor een

volgende keer
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aangeven tot wanneer dit zo

is

Dat is lastig want er is nog

geen einddatum in zicht Dus

kunnen we de

bestuursverklaring niet zo

wijzigen dat de einddatum

vervalt en we ons blijven
inzetten voor passende inzet

van dagbesteding

ZN heeft aangegeven dat de

bestuurdersverklaring niet uit

de procedure mag Maar de

tekst moet worden

aangepast aan de realiteit die

nu ontstaat

9 Rondvraag ZorgthuisNL pbm

gebruik door

zorgverleners aan

PGB ers

Nu je ziet dat pbm adviezen

meer gaan richting preventief

gebruik maken pgb

zorgaanbieders vaker gebruik
van pbm Hoe krijgen deze

zorgaanbieders dat soort

kosten vergoed

VWS zoekt uit

hoe

zorgverleners
die uit een PGB

betaald

worden de

kosten voor

pbm vergoed
kunnen krijgen

VWS zoekt uit

of aanbieders

ZorgthuisNL
ventilatie

Er zijn verschillende

zorgaanbieders die

dagbesteding leveren die

wilien investeren in ventilatie

maar dat geld niet op de

plank hebben liggen Kan dat

ondergebracht worden in de

meerkosten

van

dagbesteding
die investeren

in ventilatie de

kosten kunnen

onderbrengen
in de

meerkostenreg

eling
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ZorgthuisNL

griepprik

Zorgaanbieders zeggen dat ze

op de wachtlijst staan En

medewerkers kunnen de

griepprik niet meer krijgen
VWS geeft aan dat hiervoor

een uitvraag gedaan is naar

de koepels

Actiz heeft een inventarisatie

gedaan en zet de

aantallen nog op de mail

V VN agenda V VN vraagt of de

agendapunten uitgebreider
omschreven kunnen worden

Allen

agendapunten

gedetailleerd
aanleverenVWS zegt dit toe

Voorraadagenda
• VGN kennisvragen gehandicaptenzorg
• GGD Toelichting op pilot pre emptive testen10 128

Actuele actiepunten
• Allen inventariseren de geschatte grootte van het tekort aan

griepvaccinaties in de sector en koppelen dat per mail of in het volgende

koepeloverleg terug aan VWS

Status lopend reactie ontvangen van Actiz en VGN Een reactie van

ZorgthuisNL wordt nog verwacht

ZorgthuisNL en VGN laten VWS weten hoe het staat met de ventilatie in

hun sectoren

Status lopendreactie ontvangen van Actiz en VGN Een reactie van

ZorgthuisNL wordt nog verwacht

VWS gaat achter de vraag van Actiz aan of VWS de vraag richting
financiers wil steunen om z s m met de tweede golf aan de slag te gaan

Status lopend

VWS geeft de signalen van ZorgthuisNL en V VN m b t voorrang voor

zorgverleners bij het testen door

Status afgerond

VWS gaat het signaal na bij de RVO dat het lang duurt voordat SET

aanvragen worden gehonoreerd
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Status lopend

VWS neemt contact met Nanda op over het CIZ

Status afgerond

Actiz vraagt intern aandacht voor het feit dat er niet te strikt omgegaan

moet worden met bezoek

Status onbekend

Nieuwe actiepunten na dit overleg
VWS agendeert de bekostiging nogmaals zodra er een toelichting is op de

verlenging van de meerkostenregelingen liefst volgende week

VWS gaat de stand van zaken na rond de pilot sneltesten bij 10 2e

VWS gaat de vraag van de IGJ over de inzetbaarheid van ongekwalificeerd

personeel na en koppelt z s m terug

VWS geeft het signaal van Verenso over huisbezoeken van het CIZ door aan de

betrokken collega s

VWS geeft het signaal door dat ook in de langdurige zorg afgeschaald wordt

VWS gaat na of een aanpassing van de bestuursverklaring wenselijk is en

agendeert dit voor een volgende keer

VWS zoekt uit hoe zorgverleners die uit een PGB betaald worden de kosten

voor pbm vergoed kunnen krijgen

VWS zoekt uit of aanbieders van dagbesteding die investeren in ventilatie de

kosten kunnen onderbrengen in de meerkostenregeling

Allen leveren agendapunten gedetailleerd aan


